
ASSEMBLEA DEL 
GRUPPO EUROPEO DI COOPERAZIONE TERRITORIALE

GECT GO

“TERRITORIO DEI COMUNI: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA OBČINA NOVA GORICA (SLO) E
OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” / “OBMOČJE OBČIN: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA

OBČINA NOVA GORICA (SLO) IN OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)”

VERBALE N. 18 DD. 12 DICEMBRE 2016

Il giorno 12 dicembre 2016 alle ore 10.00 nella Sala del Consiglio comunale del Comune di Gorizia, piazza
Municipio 1 si è riunita l'Assemblea del GECT GO con il seguente ordine del giorno:

1. Approvazione verbale dd.  27/6/2016;
2. Comunicazioni del Presidente;
3. Approvazione del Bilancio preventivo annuale 2017 e pluriennale 2017-2019;
4.  Designazione di un componente della  Commissione speciale per i  Musei provinciali  di  Gorizia
dell’Ente regionale per il patrimonio culturale della Regione Autonoma Friuli Venezia Giulia – ERPAC
(L.R. 2/2016 – ART. 11);
5. Varie ed eventuali.

Presenti:

Davide COMOLLI (Comune di Gorizia) P
Walter de GRESSI (Comune di Gorizia) P
Robert GOLOB  (Mestna občina Nova Gorica) P
Pierluigi MEDEOT (Comune di Gorizia) P
Miran MÜLLNER Mestna občina Nova Gorica) P
Boris NEMEC (Občina Šempeter-Vrtojba) P
Franco PERAZZA (Comune di Gorizia) P
Alessandro PUHALI (Comune di Gorizia) P
Livio SEMOLIČ (Comune di Gorizia) P
Tomaz SLOKAR (Mestna občina Nova Gorica) A
Bernardo SPAZZAPAN (Comune di Gorizia) P
Zdenko ŠIBAV (Občina Šempeter-Vrtojba) P
Andreja TROJAR LAPANJA  (Mestna občina Nova Gorica) P
Robert ŽERJAL (Mestna občina Nova Gorica) P

Partecipano alla seduta:
Sandra Sodini, direttore GECT GO
Roberto SARTORI, Vicesindaco del Comune di Gorizia
Matej ARČON, sindaco del Comune di Nova Gorica
Milan TURK, sindaco del Comune di Šempeter-Vrtojba
Tanja CURTO, funzionario del Comune di Gorizia
Tomaž Konrad, funzionario del Comune di Nova Gorica



Tea Podobnik, funzionario del Comune di Nova Gorica
Danijela KOS, funzionario del Comune di Šempeter-Vrtojba

Il Presidente dell’Assemblea Golob constata il numero legale e apre i lavori della XVIII seduta dell’Assemblea
del GECT GO. Ricorda che l'anno che sta per chiudersi è stato molto intenso lavorativamente ma anche
pieno di soddisfazioni. Constata che Nemec ha inviato a tutti una proposta da inserire al punto 4a) dell'odg.

L'Assemblea si esprime a favore dell'inserimento della proposta al punto 4a) e approva l'ordine del giorno
così come modificato.

 

Ad 1)

Nemec  ha  inviato  alcune  proposte  di  modifica  al  verbale  della  seduta  precedente,  inviandole  a  tutti  i
componenti via email. Il Presidente fa presente a Nemec che può modificare solo le parti del verbale riferite
alle proprie dichiarazione e non quelle degli altri membri dell’Assemblea. Dopo breve dibattito si concorda che
la  proposta  sull’Università  UE venga  discussa  in  seno  al  Comitato  cultura  e  formazione,  che  informerà
l’Assemblea delle conclusioni alle quali è pervenuto.

L'Assemblea approva il verbale della seduta precedente con le proposte avanzate da Nemec (con eccezione
dell’ultimo paragrafo). Puhali astenuto (assente il 27/6/2016)

Ad 2)

Il Presidente ricorda nuovamente che l’anno passato è stato molto impegnativo e importante. Con orgoglio
però si può riferire all’Assemblea che le azioni intraprese, per le quali si è avuto all’inizio non qualche dubbio
e scetticismo, sono state positivamente concluse: la strategia di presentare il GECT GO come beneficiario
unico  (Sole  Beneficiary)  si  è  rilevata  vincente,  il  14/10/2016  la  Presidenza  del  Consiglio  italiana  ha
confermato per  intero la  quota di  cofinanziamento nazionale del  15% ai  due progetti  attuati  tramite l’ITI.
Ringrazia tutti, in particolare il Direttore, che hanno lavorato a questo importante risultato.

Ad 3)

Il Direttore ringrazia a sua volta i sindaci che hanno dato al GECT GO personale altamente qualificato, che
ringrazia personalmente, ricordando la difficile negoziazione con le autorità del Programma e la soddisfazione
di aver creato un modello unico in Europa, dove un territorio transfrontaliero è unito nella programmazione
come stazione appaltante unica, che gestirà i 10 milioni di euro. Non ci sono modelli simili in EU e siamo già
stati chiamati a presentarlo come buona pratica. Il modello è stato costruito ex novo, creando una nuova
visione del futuro della cooperazione transfrontaliera. L’impegno di tutti è stato fondamentale: dei sindaci, del
Presidente, dell’Assemblea e dei dipendenti per avere oggi un impianto strategico innovativo per tutta l’UE.
Ricorda che la Commissione UE ha supportato ogni passo del negoziato per il cofinanziamento, perché vede
così  realizzarsi/applicarsi  i  propri  regolamenti  in  un  territorio  transfrontaliero.  E’ un  nuovo  modo  di  fare
Europa. Presenta quindi il  bilancio preventivo, ricordando la struttura del GECT GO in Ufficio Organismo
Intermedio e Ufficio Permanente Gestione Progetti: l’ufficio di controllo e valutazione e l’ufficio di gestione dei
progetti. In data odierna si chiude la procedura scritta del Comitato di Sorveglianza per l’approvazione della
documentazione necessaria ad attivare l’ITI, che dovrebbe iniziare in data 21/12/2016. Fa presente che i due
progetti  pilota  approvati  dall’Assemblea  in  data  5/8/2015  verranno  implementati  sulle  nuove  schede
progettuali, dettagliati e definiti entro il 18/1/2017 per passare velocemente alla fase della valutazione per
essere approvati nel Comitato di Sorveglianza del Programma Italia-Slovenia previsto a fine febbraio 2017.
La  firma  del  contratto  di  finanziamento  è  prevista  per  fine  marzo  2017.  Inoltre,  è  prevista  anche
un’anticipazione finanziaria del 5% per  ovviare al problema della liquidità (bisogna rendicontare soldi già
spesi). E’ stato chiesto ai comuni se è possibile avere anche un anticipo per questa fase. Il GECT GO si
convenzionerà con gli enti attuatori per svolgere i progetti, soprattutto per la sanità. Dato che il programma
richiede dei livelli di spesa molto alti per evitare il disimpegno, si propone di fare il punto della situazione a un
anno dall’avvio dei progetti per poter rivedere i singoli finanziamenti, premiando i progetti che “corrono” di più
sul  territorio,  per  non  penalizzare  tutti.  Il  2016  ha  tracciato  una  storia  unica  con  una  nuova  cultura
transfrontaliera, il 2017 sarà l’anno dell’attuazione. Illustra brevemente la struttura prevista per il GECT GO, i
budget, il personale coperto con i fondi progettuali per 5 anni di struttura stabile, la figura del direttore (con i
contributi  dei  comuni).  Oltre  all’ITI  ricorda l’approvazione  del  progetto  Cyclewalkmode,  per  trasferire  sul
territorio le migliori pratiche europee nella costruzione delle piste ciclabili. 



Il  Direttore  fornisce  chiarimenti  ai  membri  dell’Assemblea,  soprattutto  sull’avvio  progettuale,  sul  taglio
eventuale  dei  finanziamenti,  sull’allocazione  finanziaria,  sui  contributi  dei  comuni,  sul  coordinamento  dei
progetti a livello locale-regionale-nazionale (facendo accettare il lavoro del GECT GO anche a chi sta fuori da
qua) per dare la certezza del mantenimento nel tempo e radicamento dei risultati progettuali, l’inserimento dei
propri  interventi  nel  contesto  più  ampio,  sui  budget  dei  progetti  e  sul  monitoraggio  costate  del  loro
avanzamento anche in relazione ai soggetti attuatori (ripesatura progettuale prima del 2018). Ricorda che a
bilancio  è stata prevista la figura di un direttore in quanto il proprio incarico è in scadenza.

Perazza sottolinea l’importanza della continuità nella direzione per non perdere i finanziamenti, l’importanza
di dare più informazione possibile al territorio, che la renderà più forte se la sentirà propria. 

Nemec auspica che anche il  progetto Sanità abbia dei risultati  tangibili  a lungo termine come il  progetto
Isonzo.

Trojar Lapanja ricorda che i comuni dovranno definire il proprio sub-progetto nell’ambito del progetto Sanità.

Il Presidente ricorda che il contributo dei comuni è cresciuto dai 40.000€ ormai consolidati a 160.000€ per i
costi inerenti una figura direttiva full time. Con l’approvazione del bilancio si avranno così i fondi necessari per
poter avviare la procedura di assunzione in maniera corretta. 

Semolič ricorda che si è appena ad un punto di partenza, la partita è ancora tutta da giocare ed è impensabile
giocarla senza avere un dirigente operativo come si è avuto sinora. L’importo previsto per il direttore ritiene
sia proporzionalmente corretto per gestire in maniera corretta il maxifinanziamento.

Il vicesindaco Sartori conferma l’impegno a supporto e conferma del direttore Sodini, soprattutto in questa
fase fondamentale per i progetti.

Müllner sottolinea l’importanza di mantenere costantemente aggiornati i partner progettuali.

Comolli  ricorda  l’importanza  di  avere  uno staff  capace  di  seguire  i  soggetti  attuatori  per  l’avanzamento
costante della spesa.

Il Presidente chiarisce che l’impostazione del GECT GO SB darà proprio l’opportunità di poter ripesare gli
interventi e i budget nel caso vi siano dei soggetti attuatori meno attivi di altri. Nell’arco di 12 mesi si dovrà,
senza alcuna pietà, giudicare l’avanzamento dei progetti e a decidere quale strada intraprendere.

Puhali ricorda l’importante responsabilità in capo a tutti, territorio compreso, di non far fallire queste importanti
iniziative e far conoscere il GECT GO al pubblico più ampio.

Žerjal chiede che l’ufficio per i progetti (Projektna pisarna) venga predisposto un organigramma di gestione
dei due progetti per avere una metodologia di gestione e strutture definite dei progetti.

Il  Presidente ricorda che proprio con l’approvazione del bilancio si  prevedranno le risorse necessarie per
dotare il GECT GO di una struttura con personale proprio, necessario per l’avvio dei progetti. 

Il Direttore ricorda che attualmente i progetti (soprattutto Isonzo) non hanno ancora dei costi di dettaglio e che
pertanto non si è ancora provveduto a inserire/analizzare tutte le richieste provenienti dal territorio. Ricorda
che andranno  realizzati  12  km di  piste  ciclabili  (richieste  dal  Programma)  e  solo  dopo la  progettazione
definitiva ed esecutiva si potrà vedere come poter declinare i progetti.

Il Presidente ricorda che con il bilancio del GECT GO vengono approvate anche le proposte di finanziamento
da parte dei comuni fondatori. Si passa quindi alla votazione palese del Bilancio preventivo 2017 e  della
Relazione 2017-2019, che vengono approvati all’unanimità.

Il Presidente propone altresì che tutti gli organi interessati – Presidente in primis - si attivino il prima possibile
per la contrattualizzazione del direttore. La proposta viene approvata all’unanimità

Esce il Presidente, il Vicepresidente assume la direzione della seduta.   

 

Ad 4)

Il Vicepresidente illustra la deliberazione di nomina in seno all’ERPAC di un rappresentante del GECT GO.

Per la nomina, il Vicesindaco Sartori, di accordo con i sindaci, propone la componente del Comitato cultura e
formazione, prof. Rita de Luca. Ne illustra brevemente il CV.

Puhali fa presente che è la prima volta che il GECT GO viene chiamato a designare un proprio componente.

Spazzapan chiede chiarimenti in merito a come la prof. De Luca riferirà al GECT GO del proprio operato. 



Nemec, come coordinatore del Comitato cultura e formazione, sostiene la candidatura della prof. De Luca e si
rammarica che non sia stato possibile invitarla in Assemblea.

Semolič ricorda che l’ERPAC è un nuovo organismo per il quale la RAVG ci chiede una parte attiva, la realtà
museale  va  verso  un’integrazione,  diamo  mandato  alla  nostra  delegata  di  sviluppare  questa  idea  di
musealizzazione transfrontaliera.

Il Vicepresidente invita la Direttrice e la Commissione cultura e formazione a formulare delle direttive per la
prof. De Luca e presentarle all’Assemblea. In questo modo la rappresentante del GECT GO opererà con un
mandato.

Il  Vicepresidente invita quindi  l’Assemblea votare la  prof  De Luca quale  componente della  Commissione
speciale  per  i  Musei  provinciali  di  Gorizia  dell’Ente  regionale  per  il  patrimonio  culturale  della  Regione
Autonoma Friuli Venezia Giulia – ERPAC (L.R. 2/2016 – ART. 11) operante sulle direttive che le  verranno
definite. La proposta viene votata all’unanimità.

Ad 5)

La Direttrice, riprendendo quanto proposto da Trojar Lapanja, chiede ai comuni di presentare entro il 21/12
un’idea condivisa dai servizi sociali dei tre comuni per poterla inserire per tempo nella scheda progettuale. 

Nemec ricorda le proprie proposte:

- che  l’idea  dell’Università  europea Gorizia  - Nova Gorica  venga  discussa  dal  Comitato  cultura  e
formazione che dovrà comunicare la propria posizione e le  proprie proposte durante la prossima
Assemblea

- alla  prossima  Assemblea  si  invitano  i  promotori  dell’iniziativa  dell’Università  europea per  la
presentazione dell’iniziativa stessa

Nemec dichiara che, se le proposte verranno accettare, si farà carico di organizzare la seduta del Comitato e
di invitare all’Assemblea i proponenti. L’Assemblea avrà quindi modo, una volta licenziati i proponenti o in una
successiva seduta, di discutere della proposta e, si augura, di sostenere l’iniziativa.

Il Vicepresidente mette in votazione le due proposte che vengono approvate all’unanimità dall’Assemblea.

Le seduta termina alle 12.15

La verbalizzante Il Presidente

Tanja Curto Robert Golob

Il Vicepresidente

Pierluigi Medeot



SKUPŠČINA
EVROPSKEGA ZDRUŽENJA ZA TERITORIALNO SODELOVANJE

EZTS GO

“TERRITORIO DEI COMUNI: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA OBČINA NOVA GORICA (SLO) E
OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)” / “OBMOČJE OBČIN: COMUNE DI GORIZIA (I), MESTNA

OBČINA NOVA GORICA (SLO) IN OBČINA ŠEMPETER-VRTOJBA (SLO)”

ZAPISNIK ŠT. 18 z dne 12. decembra 2016

Dne 12. decembra 2016 ob 10.00 je v dvorani mestne hiše Občine Gorica, na naslovu piazza Municipio 1,
potekala skupščina EZTS GO z naslednjim dnevnim redom:

1. potrditev zapisnika z dne 27. 6. 2016;
2. poročilo predsednika;
3. odobritev letnega (2017) in večletnega (2017-2019) proračuna;
4.  imenovanje  člana  Posebne  komisije  Pokrajinskih  muzejev  Gorica  v  okviru  Deželnega  organa  za
kulturno dediščino Avtonomne dežele Furlanije Julijske krajine – ERPAC (11. člen deželnega zakona št.
2/2016);
5. razno.

Prisotni člani:

Davide COMOLLI (Comune di Gorizia) P
Walter de GRESSI (Comune di Gorizia) P
Robert GOLOB  (Mestna občina Nova Gorica) P
Pierluigi MEDEOT (Comune di Gorizia) P
Miran MÜLLNER Mestna občina Nova Gorica) P
Boris NEMEC (Občina Šempeter-Vrtojba) P
Franco PERAZZA (Comune di Gorizia) P
Alessandro PUHALI (Comune di Gorizia) P
Livio SEMOLIČ (Comune di Gorizia) P
Tomaz SLOKAR (Mestna občina Nova Gorica) O
Bernardo SPAZZAPAN (Comune di Gorizia) P
Zdenko ŠIBAV (Občina Šempeter-Vrtojba) P
Andreja TROJAR LAPANJA  (Mestna občina Nova Gorica) P
Robert ŽERJAL (Mestna občina Nova Gorica) P

Ostali udeleženci seje:
Sandra SODINI, direktorica EZTS GO
Roberto SARTORI, podžupan Občine Gorica
Matej ARČON, župan Mestne občine Nova Gorica
Milan TURK, župan Občine Šempeter-Vrtojba
Tanja CURTO, funkcionarka Občine Gorica
Tea Podobnik, strokovna sodelavka za evropske in druge projekte Mestne občine Nova Gorica
Tomaž Konrad, višji svetovalec Mestne občine Nova Gorica
Danijela KOS, višja svetovalka Občine Šempeter-Vrtojba



Predsednik Skupščine Robert Golob ugotovi, da je dosežena sklepčnost skupščine ter otvori osemnajsto
sejo skupščine EZTS GO. Opozori, da je bilo leto, ki se zaključuje, delovno zelo intenzivno, vendar tudi polno 
uspehov. Obvesti, da je Nemec vsem poslal predlog za uvrstitev 4.a točke na dnevni red.  

Skupščina potrdi uvrstitev predloga pod točko 4.a in potrdi spremenjen dnevni red. 

 

Ad 1)

Nemec je poslal predloge za spremembo zapisnika predhodne seje vsem članom skupščine po elektronski
pošti. Predsednik opozori Nemca, da lahko spremeni le dele zapisnika, ki se nanašajo na njegove lastne
izjave in ne tistih, ki se nanašajo na izjave drugih članov skupščine. Po krajši razpravi je usklajeno, da bo
predlog o Evropski univerzi obravnaval odbor za kulturo in izobraževanje, ki bo obvestil skupščino o svojih
sklepih.

Skupščina potrdi zapisnik predhodne seje s spremembami s strani Nemca (z izjemo zadnjega odstavka).
Puhali se vzdrži (odsoten dne 27.6.2016).  

Ad 2)

Predsednik ponovno spomni, da je bilo preteklo leto zelo delovno in pomembno. S ponosom pa lahko sedaj
sporoči skupščini, da so bili ukrepi, glede katerih je bilo v začetku nekoliko dvomov in skepticizma, uspešno
izvedeni: strategija izvedbe projektov s strani EZTS GO kot edinega upravičenca je bila uspešna, 14.10.2016
je italijansko Predsedstvo vlade potrdilo 15% nacionalno so-financiranje za oba projekta izvedena v okviru
CTN. Zahvaljuje se vsem, predvsem direktorici, ki so prispevali k doseganju tega pomembnega rezultata. 

Ad 3)

Direktorica se zahvali županom, ki so za delovanje EZTS GO zagotovili visoko kvalificirano osebje, kateremu
se tudi osebno zahvaljuje. Poudari, da so bila pogajanja z organom upravljanja Programa izredno zahtevna,
rezultat pa izjemen: edinstven model v Evropi, kjer je čezmejno območje združeno z enim samim izvajalcem
aktivnosti, ki bo upravljal 10 milijonov evrov. Podobni primeri v EU ne obstajajo in že sedaj nas navajajo kot
primer dobre prakse. Model je popolnoma nov in je bil ustvarjen na osnovi nove vizije prihodnosti čezmejnega
sodelovanja. K ustvarjanju tega inovativnega strateškega pristopa za celotno EU je pomembno prispeval
doprinos županov, predsednika, skupščine in osebja. Opozori, da je Evropska komisija podprla vse korake v
fazi pogajanj glede so-financiranja, saj vidi v temu udejanjanje svojih regulativ na čezmejnem območju. Gre
za nov način ustvarjanja Evrope. 

Nato predstavi  proračun in strukturo  EZTS GO z Uradom Posredniškega Organa in Stalnim  Uradom za
Upravljanje Projektov, urad za spremljanje in nadzor ter urad za upravljanje projektov. Na današnji dan se
zaključuje dopisna seja odbora za  spremljanje za potrditev dokumentacije  potrebne za  začetek postopka
izvedbe CTN, ki bi se moral pričeti 21.12.2016. Obvesti, da bosta dva pilotna projekta, odobrena s strani
Skupščine 5.8.2015, pripravljena na novih prijavnicah do 18.1.2017 in oddana v ocenjevanje ter potrditev na
odboru za spremljanje, ki je predvidena za konec februarja 2017. Podpis pogodbe o financiranju se načrtuje
za  konec  marca 2017,  predvideno  pa  je  tudi  finančno  predplačilo  v  višini  5% za  omogočanje  finančne
likvidnosti  (potrebno  je  poročati  že  porabljena  sredstva).  Tudi  na  občine  je  bila  naslovljena  prošnja  za
predplačilo v tej fazi. EZTS GO bo z organi izvajanja sklenil sporazume za izvajanje projektov, predvsem za
projekt Zdravstvo. Program zahteva visoke stopnje črpanja sredstev zato se bo po enem letu od začetka
projektov naredilo presek stanja z namenom pregleda porabe posameznih projektov, da ne bi bili prikrajšani
tudi uspešni projekti. 

Leto 2016 je pisalo edinstveno zgodbo nove čezmejne  kulture,  leto  2017 pa bo leto  izvedbe.  Na kratko
predstavi predvideno strukturo EZTS, proračun, stalno osebje, ki bo financirano iz projektov za 5 let in status
direktorja (s prispevki občin). Poleg CTN opozori tudi na odobren projekt Cyclewalkmode, katerega namen je
prenos evropskih dobrih praks načrtovanja in izgradnje kolesarskih poti. 

Direktorica  poda  članom  Skupščine  obrazložitve  glede  začetka  projektov,  morebitnega  rezanja  finančnih
sredstev,  finančne  razporeditve,  prispevkov  občin,  koordinacije  projektov  na  lokalnem,  regijskem  in
nacionalnem  nivoju  (da  bi  bile  aktivnosti  EZTS  GO  sprejete  tudi  s  strani  deležnikov  izven  območja)  z
namenom  trajnega vzdrževanja  doseženih  projektnih  rezultatov  in  uvajanja  svojih  ukrepov  tudi  v  širšem



kontekstu, finančnih planov projektov in nadzora izvajanja tudi v povezavi z organi izvajanja (pregled stanja
pred letom 2018). Pove, da je predvideno v proračunu delovno mesto direktorja, saj bo njen mandat kmalu
zapadel.

Perazza poudari pomen nadaljevanja v isti smeri, da se ne bi izgubilo financiranja in opozori, da je potrebno
dati območju na razpolago čim več informacij, kar bo krepilo položaj EZTS GO. 

Nemec upa, da bo imel tudi projekt Zdravstvo dolgoročne oprijemljive rezultate tako kot projekt Soča. 

Trojar Lapanja spomni, da bi morale občine opredeliti svoj podprojekt v okviru projekta Zdravstvo. 

Predsednik opozori, da je prispevek občin narasel s 40.000€ na 160.000€ za pokritje stroškov direktorja za
polni  delovni  čas.  S  potrditvijo  proračuna  bodo  zagotovljena  sredstva  za  začetek  rednega  postopka
zaposlitve. 

Semolič pove, da smo šele na začetni točki, potrebno je odigrati še celotno igro, ki jo je nemogoče odigrati
brez operativnega vodje, kot je bil doslej. Meni, da je znesek sorazmerno primeren za ustrezno vodenje tako
velikega financiranja.  

Podžupan Sartori zagotovi podporo in potrditev direktorici Sodini, predvsem v tej fazi pomembni za projekte.

Müllner poudari pomen rednega obveščanja projektnih partnerjev.

Comolli  spomni,  da  je pomembno imeti  osebje,  ki  bo sposobno slediti  organom izvajanja  za  konstantno
povečevanje črpanja sredstev. 

Predsednik  pojasni,  da  bo  vzpostavitev  EZTS  GO  EU  omogočila  nadzor  nad  ukrepi  in  proračuni  ter
izvajanjem  aktivnosti  organov  izvajanja.  V  obdobju  12  mesecev  bo  potrebno,  brezkompromisno,  oceniti
napredovanje projektov in se odločiti glede usmeritev. 

Puhali spomni na odgovornost vseh do uspeha teh pomembnih iniciativ in na pomen predstavljanja EZTS GO
širši javnosti. 

Žerjal  predlaga,  da Projektna pisarna opredeli  organigram upravljanja dveh projektov za  namene enotne
metodologije upravljanja projektov in opredeljene strukture projektov. 

Predsednik  spomni,  da  bo  ravno  z  potrditvijo  proračuna  zagotovljeno  potrebno  osebje  za  vzpostavitev
strukture EZTS GO potrebne za zagon projektov. 

Direktorica spomni, da projekti (predvsem Soča) trenutno še nimajo podrobne opredelitve stroškov, zato niso
bile še vnesene/analizirane pobude, ki izhajajo z območja. Spomni, da bo realiziranih 12 km kolesarskih poti
(zahteve  Programa),  nadaljnji  ukrepi  pa  bodo  podrobneje  opredeljeni  po  pripravi  izvedbene  projektne
dokumentacije.  

Predsednik  spomni,  da  bodo s  proračunom EZTS GO odobreni  tudi  predlogi  financiranja  s  strani  občin
ustanoviteljic. Sledi glasovanje za potrditev predloga proračuna 2017 in Poročila 2017-2019, ki sta soglasno
potrjena. 

Predsednik  predlaga,  da  se  vsi  udeleženi  organi,  predvsem  sam  predsednik,  čim  prej  aktivirajo  glede
zaposlitve direktorja. Predlog je soglasno sprejet. 

Predsednik zapusti sejo, vodenje prevzame podpredsednik. 

Ad 4)

Podpredsednik predstavi sklep o imenovanju predstavnika EZTS GO v Posebno komisijo ERPAC. 

Podžupan Sartori, v dogovoru z župani, za imenovanje predlaga članico odbora za kulturo in izobraževanje,
prof. Rito de Luca. Kratko predstavi CV.  

Puhali izpostavi, da gre za prvi primer, ko je EZTS GO pozvan k imenovanju svojega predstavnika. 

Spazzapan želi pojasnila o tem, kako bo prof. De Luca poročala EZTS GO o svojem delovanju. 

Nemec, kot koordinator odbora za kulturo in izobraževanje, podpira kandidaturo prof. De Luca in obžaluje, da
je ni bilo možno povabiti na sejo skupščine.   

Semolič  spomni,  da je ERPAC nov organ, za  katerega smo bili  s  strani  Dežele Furlanije  Julijske krajine
pozvani k aktivnemu sodelovanju in svoji članici dajemo mandat za razvoj čezmejne muzejske aktivnosti. 



Podpredsednik povabi direktorico in komisijo za kulturo in izobraževanje k oblikovanju usmeritev za prof. De
Luca in predstavitvi na seji skupščine. Tako bo predstavnica EZTS GO delovala s pooblastilom. 

Nato  podpredsednik  povabi  Skupščino  k  glasovanju  za  prof.  De  Luca  kot  članico  Posebne  komisije  za
Pokrajinske muzeje v Gorici  Deželnega zavoda za kulturno dediščino Avtonomne Dežele Furlanije Julijske
krajine – ERPAC (Deželni zakon št. 2/2016 – čl. 11), ki bo delovala v skladu z dodeljenimi ji usmeritvami.
Predlog je soglasno sprejet. 

Ad 5)

Direktorica  v  skladu s  predlogom s strani  članice  Trojar  Lapanja  zaprosi  občine,  da  do 21.12.  pripravijo
skupen predlog za socialne storitve treh občin, da bo lahko pravočasno vnesen v projektno prijavnico

Nemec spomni na svoje predloge:

- da  bi  bil  predlog  Evropske  univerze  Gorica  Nova  Gorica  obravnavan  na  odboru  za  kulturo  in
izobraževanje, ki bi nato izrazil svoje stališče in predloge na naslednji skupščini

- na  naslednjo  skupščino  se  povabijo  predlagatelji  iniciative  Evropske  univerze,  ki  bi  predstavili
iniciativo

Nemec razloži,  da se, če bosta predloga sprejeti,  obvezuje, da bo organiziral srečanje odbora in povabil
predlagatelje na skupščino. Skupščina bi po koncu predstavitve oziroma na kateri  od naslednjih skupščin
obravnavala predlog in ga, upa, tudi podprla. 

Podpredsednik da na glasovanje dva predloga, ki sta soglasno sprejeta. 

Seja skupščine se zaključi ob 12.15

Zapisnikarica Predsednik

Tanja Curto Robert Golob

Podpredsednik

Pierluigi Medeot


